在  读  证  明

王小明，男，学号13000000，出生日期为1995年2月1日，身份证号为320404000000000000。该生于2013年9月考入我校经济与管理学院财务管理本科专业学习，学制四年，现为我校本科四年级在读学生。我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制普通高等学校。

特此证明。

                                                    常州工学院

                                                 2016年12月21日
Certificate

This is to certify that the student Wang Xiaoming, male, Student No. 13000000 and ID No. 320404000000000000, born on February 1, 1995, is now studying in the 4-year undergraduate program in Changzhou Institute of Technology. He has been studying in School of Economics and Management since September 2013 majoring in Financial Management and is now in his fourth year study.

Changzhou Institute of Technology is a full-time institution of higher learning approved by Ministry of Education, P. R. C. 

                                        Changzhou Institute of Technology

                                        December 21, 2016
